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Druga sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu  02  grudnia 2010 roku w 

Trzcińsku-Zdroju 

___________________________________________________________ 

 

 

P R O T O K Ó Ł Nr II/ 2010 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

02 grudnia 2010 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

20
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 15

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 

co stanowi – 100 % 

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz Elekt, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Obrady otworzył przewodniczący rady pan Antoni Śliwiński. Przywitał radnych na podstawie listy 

obecności, stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. Do Klubu Radnych wpłynął 

wniosek o utworzeniu klubu Radnych w składzie 10 członków, a przewodniczącym klubu został 

Ryszard Myka. Przewodniczący przywitał również pana Piotra Bugajskiego Radnego Rady Powiatu. 

 

Radny Rady Powiatu pan Piotr Bugajski - do Rady Powiatu z naszej Gminy dostał się również pan 

Jerzy Zgoda. 

 

                     

Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad odczytał porządek dzienny obrad, który został radnym dostarczony: 

 

- za- 15– głosów 
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Przewodniczący obrad - Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

I Sprawy regulaminowe: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum; 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad; 

II Ślubowanie Burmistrza 

III Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego i członków Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju 

IV Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i 

Spraw Socjalnych oraz wyboru jej przewodniczącego. 

V Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rolnictwa, Infrastruktury i 

Budżetu oraz wyboru jej przewodniczącego. 

VI Wolne wnioski i zapytania 

VII Zakończenie sesji 

 

Do Punkt III Ślubowanie Burmistrza.  
 

Zastępca Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej pani Krystyna Zioła przedstawiła 

sprawozdanie z wyników wyborów i wręczyła zaświadczenie Burmistrzowi Elektowi Zbigniewowi 

Kitlasowi. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący obrad podziękował przewodniczącej komisji. 

 

/Do ślubowania/ 

Ślubowanie złożył pan Zbigniew Leszek Kitlas. 

 

Treść ślubowania Burmistrza: 

 

"Obejmując Urząd burmistrza gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 

powierzony mi Urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 

gminy."  

"Tak mi dopomóż Bóg." 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Burmistrz Pan Zbigniew Kitlas, obecny na sesji złożył 

ślubowanie w dniu 02 grudnia 2010r. 

 

Przewodniczący obrad – Proszę o zabranie głosu Burmistrza Gminy pana Zbigniewa Kitlasa 

 

 

 

Do punktu III. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego i powołania 

członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju.  

Przewodniczący Rady- przypomnę, Statut Gminy punkt §79.1. Komisja Rewizyjna składa się z 

Przewodniczącego oraz pozostałych członków w liczbie do 4. 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada.  
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Oraz punkt §63.1. Głosowanie zwykłą większością głosów oznacza, że przechodzi wniosek lub 

kandydatura, która uzyskała większą liczbę głosów „za” niż „przeciw”. Głosów wstrzymujących się i 

nieważnych nie dolicza się do żadnej z grup głosujących „za” czy „przeciw”.  

1. Jeżeli celem głosowania jest wybór jednej z kilku osób lub możliwości, przechodzi 

kandydatura lub wniosek, na który oddano liczbę głosów większą od liczby głosów oddanych 

na pozostałe. 

Proszę o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: 

 

Radna pani Aneta Buczkiewicz zgłosiła radną panią Magdalenę Kopczyńską-Pacyk 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk wyraziła zgodę. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- jak pani zna kompetencje komisji rewizyjnej? 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk - mam statut, ustawę i zapoznam się z zakresem pracy 

komisji rewizyjnej. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad – zapytał, kto z Radnych jest za wyborem Pani Magdaleny Kopczyńskiej-

Pacyk na przewodniczącą komisji rewizyjnej.  

 

-za 10 głosów 

- przeciw-2 głosy 

- wstrzymała się – 1 osoba 

- nie głosowały- 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad - stwierdzam, że pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk została wybrana 

przewodniczącą komisji rewizyjnej. Proszę o zgłaszanie kandydatów do komisji rewizyjnej. 

 

Radny pan Ryszard Myka zgłosił kandydaturę Edwarda Iwańskiego - jest to osoba, która była w 

komisji. 

 

Radny Edward Iwański wyraził zgodę. 

 

Radna pani Teresa Noga zgłosiła kandydaturę Krzysztofa Skiby - jest to młoda osoba. 

 

Radny Krzysztof Skiba wyraził zgodę. 

 

Radny pan Edward Iwański zgłosił kandydaturę Ryszarda Myki - był w komisji jest magazynierem i 

księgowym. 

 

Radny Ryszard Myka wyraził zgodę. 

 

Radny pan Marek Rutka zgłosił kandydaturę Roberta Kowalskiego - Rada jest to organ 

uchwałodawczy i kontrolujący. Jest to kontrola pracy urzędu i powinna być osoba spoza klubu 

radnych i patrzeć im na ręce. 
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Radny Robert Kowalski wyraził zgodę. 

 

Radna pani Wiesława Płotkowska zgłosiła kandydaturę pana Grzegorza Wasiutyńskiego. 

 

Radny pan Grzegorz Wasiutyński wyraził zgodę. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak zgłosił kandydaturę Radnego Marka Rutki sadzę, ze jego osoba jest 

uzasadnieniem jest dociekliwy, problematykę finansową zna dobrze. 

 

Radny Marek Rutka wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady czy są jeszcze inne kandydatury? 

 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak - proszę o 5 minut przerwy. 

  

Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy o godzinie 13
35

 

 

O godzinie13
40

 obrady zostały wznowione  

 

Radny pan Robert Kowalski wycofał swoją kandydaturę do komisji rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady - poddaje pod głosowanie zgłoszone kandydatury, kto jest za kandydaturą 

radnego Edwarda Iwańskiego 

 

- za – 13 głosów 

- wstrzymała się - 1 -osoba 

 

Przewodniczący Rady - poddaje pod głosowanie zgłoszone kandydatury, kto jest za kandydaturą 

radnego Ryszarda Myki 

 

- za – 14- głosów 

- przeciw – 0- osób 

- wstrzymała się - 1 -osoba 

  

Przewodniczący Rady - poddaje pod głosowanie zgłoszone kandydatury, kto jest za kandydaturą 

radnego Grzegorza Wasiutyńskiego. 

 

- za – 13- głosów 

- przeciw – 0- osób 

- wstrzymały się - 2-osoby 

  

Przewodniczący Rady - poddaje pod głosowanie zgłoszone kandydatury, kto jest za kandydaturą 

radnego Krzysztofa Skiby. 

 

- za – 14- głosów 

- przeciw – 0- osób 

- wstrzymała się - 1 -osoba 
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Przewodniczący Rady - poddaje pod głosowanie zgłoszone kandydatury, kto jest za kandydaturą 

radnego Marka Rutki. 

 

- za – 4- głosy 

- przeciw – 9- głosów 

- wstrzymała się - 1 -osoba 

  

Przewodniczący obrad – do komisji rewizyjnej wybrano następujące osoby: 

 

1. Iwański Edward 

2. Ryszard Myka  

3. Krzysztof Skiba 

4. Grzegorz Wasiutyński 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak - podczas przerwy 5 minutowej zawiązaliśmy Klub „Dobro Miasta i 

Gminy”. 

 

Przewodniczący obrad - dlaczego nie zgłosiliście tego wcześniej przed glosowaniem. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak - każdy klub ma prawo mieć po jednej osobie w komisji. 

 

Przewodniczący obrad - ale Klub nie zgłosił kandydata, poprosił pan o przerwę i nie podaliście, że 

powołaliście Klub. 

 

Przewodniczący obrad - odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego i powołania 

członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju i poddał pod głosowanie: 

 

- za – 10- głosów 

- przeciw – 3- osoby 

- wstrzymały się - 2 -osoby  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych i uchwała została przyjęta 

większością głosów 

 

Uchwała Nr II/3/2010 Stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu IV Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych oraz wyboru jej przewodniczącego. 

Przewodniczący obrad – Przypomnę: art. §15.1. Statutu Gminy mówi „ Radny może być członkiem 

najwyżej 2 komisji stałych. §68. Pracami komisji kieruje przewodniczący komisji wybrany przez 

członków danej komisji. Powołam przewodniczącego Komisji a skład osobowy odczytam zgodnie z 

zadeklarowaną chęcią przynależności. 

Radna Pani Aneta Buczkiewicz zgłosiła kandydaturę radnej Teresy Nogi - Jest to osoba, która była 

już przewodniczącą, pracuje w szkole i sprawdziła się jako przewodnicząca. 

Radna Teresa Noga wyraziła zgodę. 
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Radny pan Marek Rutka zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Wiśniewskiego na 

przewodniczącego komisji - Jest to osoba, która pracuje w oświacie wiele lat i należy docenić to, że 

jest radnym już VI kadencję. 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady - czy są jeszcze inne propozycje? 

 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady - kto jest za kandydaturą pani Teresy Nogi? 

 

- za – 10- głosów 

- przeciw – 2- osoby 

- wstrzymały się- 3 osoby  

 

Przewodniczący Rady - kto jest za kandydaturą pan Zbigniewa Wiśniewskiego? 

 

- za – 4- głosy 

- przeciw – 5- głosów 

- wstrzymało się- 5 osób  

 

Przewodniczący obrad - na przewodniczącą została wybrana pani Teresa Noga - poddaje pod 

głosowanie zgłoszone kandydatury: 

 

1. Buczkiewicz Aneta 

2. Chyjek Anna 

3. Iwański Edward 

4. Kałużniak Alicja 

5. Kopczyńska- Pacyk Magdalena 

6. Kowalski Robert 

7. Myka Ryszard 

8. Płotkowska Wiesława 

9. Rutka Marek 

10. Sandulak Kazimierz 

11. Wiśniewski Zbigniew  

 

Przewodniczący obrad-  kto jest za  takim składem komisji. 

 

- za – 15- głosów 

- przeciw – 0- osób 

- wstrzymało się 0 -osób 

 

Przewodniczący obrad-  kto jest za  projektem uchwały ze składem osobowym komisji oraz wyboru 

jej przewodniczącego. Odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

1. Buczkiewicz Aneta 

2. Chyjek Anna 

3. Iwański Edward 

4. Kałużniak Alicja 

5. Kopczyńska- Pacyk Magdalena 
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6. Kowalski Robert 

7. Myka Ryszard 

8. Płotkowska Wiesława 

9. Rutka Marek 

10. Sandulak Kazimierz 

11. Wiśniewski Zbigniew  

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych i uchwała została przyjęta:     

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr II/4/2010 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu V Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Rolnictwa, Infrastruktury i Budżetu oraz wyboru jej przewodniczącego. 
 

Przewodniczący obrad - będziemy najpierw głosowali na przewodniczącego komisji proszę o 

zgłaszanie kandydatur. 

 

Radny pan Marek Rutka - zgłaszam kandydaturę radnej Pani Alicji Kałużniak. Jest to osoba, która 

jest sołtysem, prowadzi gospodarstwo rolne, wobec tego sytuacja rolników jest jej znana. 

 

Radna Alicja Kałużniak wyraziła zgodę. 

 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad - kto jest za kandydaturą pani Alicji Kałużniak. 

 

- za – 14- głosów 

- przeciw – 0- osób 

- wstrzymała się 1 -osoba 

 

Przewodniczący obrad - stwierdzam, że radna Kałużniak została wybrana na przewodniczącą 

Komisji większością głosów. Odczytał osoby, które zgłosiły się do prac komisji i poddał zgłoszone 

kandydatury pod głosowanie: 

 

1. Buczkiewicz Aneta 

2. Chyjek Anna 

3. Kowalski Robert 

4. Noga Teresa 

5. Płotkowska Wiesława 

6. Rutka Marek 

7. Sandulak Kazimierz 

8. Skiba Krzysztof 

9. Wasiutyński Grzegorz 

10. Wiśniewski Zbigniew  

 

- za – 15- głosów 
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- przeciw – 0- osób 

- wstrzymało się 0 -osób  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że skład Komisji Rolnictwa, Infrastruktury i Budżetu przedstawia 

się następująco: 

1. Buczkiewicz Aneta 

2. Chyjek Anna 

3. Kowalski Robert 

4. Noga Teresa 

5. Płotkowska Wiesława 

6. Rutka Marek 

7. Sandulak Kazimierz 

8. Skiba Krzysztof 

9. Wasiutyński Grzegorz 

10. Wiśniewski Zbigniew  

 

Przewodniczący obrad – na przewodniczącą została wybrana pani Alicja Kałużniak odczytał 

projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rolnictwa, Infrastruktury i Budżetu 

oraz wyboru jej przewodniczącego. 

 

- za – 15- głosów 

- przeciw - 0- osób 

- wstrzymało się 0 -osób 

 

Przewodniczący obrad - stwierdza, że w sesji uczestniczy 15 radnych i uchwała została przyjęta: 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr II/5/2010 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu. VI  Wolne wnioski i zapytania. 
 

Przewodniczący obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas - Przed nami nowa VI Kadencja Rady 2010-2014. W związku 

z objęciem przeze mnie po raz drugi stanowiska Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój, serdecznie 

dziękuję moim wyborcom, za okazane mi zaufanie, życzliwość, oraz gesty dobrej woli, które to 

przywiodły Was wyborców tak licznie do urn wyborczych i skłoniły do oddania głosu właśnie na 

mnie.  

Słowo podziękowania kieruję również w stronę wszystkich członków Komitetu Wyborczego 

Wyborców „Razem Ku Lepszemu” za piękną i owocną współpracę jak również za czystą, szlachetną i 

pozytywną kampanię wyborczą. Składam również podziękowania tym radnym minionej kadencji, 

którzy podejmowali decyzje i działania dla dobra naszej gminy. Dostąpienie godności piastowania 

Urzędu Burmistrza po raz drugi jest dla mnie wielkim wyróżnieniem, ale i ogromnym wyzwaniem tak 

jak w kadencji 2006-2010, nie zawiodłem moich wyborców, większość moich zawartych w programie 

inicjatyw i planów zrealizowałem. Tak jak i teraz w kadencji 2010-1014 chcę codzienną pracą, 

uczciwością i konsekwencją w działaniu dowieść, że Państwa wybór był trafny i słuszny. Obiecuję, że 

będę się starał nie zawieść Państwa zaufania, zaś moje obowiązki jako Burmistrza będę wykonywał 

sumiennie oraz należycie, mając na uwadze przede wszystkim dobro mieszkańców naszej gminy, być 

blisko ludzkich spraw oraz pamiętając o służebnej roli, z jaką wiąże się stanowisko Burmistrza.  
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Jak byłem, tak i teraz chcę być Burmistrzem zarówno miasta Trzcińsko-Zdrój jak i mieszkańców 

naszych wsi. W swoich działaniach chcę koncentrować się na poszanowaniu i godnym traktowaniu 

każdej osoby, poprzez sprawny w działaniu, kompetentny i przyjazny obywatelom Urząd Miejski. 

Wiem, że nie jest to takie proste i wymaga dużo czasu, ale chce pracować nad wytworzeniem 

korzystnego klimatu, przyciągającego do naszej gminy inwestorów. Jednak największym zawsze 

bogactwem są ludzie, którym należy stwarzać przyjazne warunki do działania. Naszym obowiązkiem 

jest stwarzanie coraz lepszych warunków do kształtowania i rozwijania zainteresowań dzieci i 

młodzieży. Wszelkie działania w sferze kultury, sportu i rekreacji powinny być zawsze przemyślane i 

realizowane w oparciu o rzetelny plan pracy, w ciągu całego roku kalendarzowego będę pracował ze 

świadomością, że dla wszystkich naszych mieszkańców bardzo istotną sprawą jest poczucie 

bezpieczeństwa zarówno publicznego jak i zdrowotnego. Chcę nadal współpracować z partnerami 

zagranicznymi w każdym zakresie, który będzie korzystnie wpływał na jakość życia w naszej gminie i 

stoję na stanowisku większego niż dotychczas udziału mieszkańców, w kształtowaniu pozytywnego 

wizerunku naszej gminy. W celu rozwiązywania ważnych spraw społecznych będę dążył do zgodnej, 

opartej na równych prawach współpracy z władzami powiatu gryfińskiego oraz samorządem 

wojewódzkim. Chcę być dobrym gospodarzem, dbać o równy rozwój całej gminy Trzcińsko-Zdrój. 

Jestem otwarty na współpracę ze wszystkimi, którym dobro naszej gminy leży na sercu. Życzę sobie i 

wysokiej radzie po prostu szczęścia, współpracy opartej na zdrowych zasadach, bo wszyscy jesteśmy 

to winni swoim wyborcom. Jeszcze raz dziękuję z głębi serca wszystkim osobom, które zdecydowały 

się mi i moim kandydatom z KWW „Razem Ku Lepszemu” zaufać i udzielić poparcia. Również chcę 

podziękować mojej rodzinie, żonie Krystynie i córce Karolinie, które zawsze były, są i będą ze mną na 

dobre i złe. Wspierały mnie i wspierają. Doradzały i doradzają. Muszę powiedzieć, że wiele ich uwag i 

podpowiedzi z różnych dziedzin po przemyśleniu i przeanalizowaniu wykorzystałem.  

Jeszcze raz serdecznie dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad - otrzymaliście państwo na stołach oświadczenia majątkowe, zmienił się 

przepis, że jeśli radny nie złoży oświadczenia majątkowego to jego mandat wygasa. Przed końcem 

roku będzie jeszcze jedna sesja, o jej terminie Radni zostaną poinformowani. Do Biura Rady wpłynął 

wniosek o zatwierdzenie taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

 

Radna pani Alicja Kałużniak - dziękuję za zaufanie w związku z powołaniem na stanowisko 

przewodniczącego komisji liczę na owocną współpracę z radnymi jak również z sołtysami. Chciałam 

też zwrócić się z prośbą - na terenie Gminy jest problem z melioracją, należy założyć spółki wodne 

jest to opłata 11 złotych od hektara. Bez spółek nic nie zrobimy, należy się ukłonić do komisji by jakąś 

pulę pieniędzy przeznaczyć na 5ha melioracji, byśmy po trochę udrażniali rowy. 

 

Przewodniczący obrad - w czasie obecności pani Burmistrz Graft De Rijp w Trzcińsku-Zdroju 

otrzymaliśmy prezent - film o Graft. 

 

Radny powiatowy pan Piotr Bugajski - korzystając z okazji, że jestem na sesji pragnę podziękować za 

zaufanie. Z tej listy dostały się dwie osoby. 30 listopada była pierwsza sesja inauguracyjna. Starostą 

został pan Konarski. Na sesji wybrano przewodniczącego, a 10 grudnia będzie kolejna sesja. 

Zdeklarowałem się do pracy w komisji budżetowej i infrastruktury, gdzie jest zakres budownictwa, 

opieki społecznej i drogownictwa. Będę robił wszystko by dla Gminy uzyskać jak najwięcej. Pan 

Zgoda jest również radnym powiatowym i po pierwszej sesji umówiliśmy się na spotkanie. Chcemy by 

droga z Trzcińska do Babina i doga z Trzcińska do Gogolic i w Chełmie obok żwirowni została 

wyremontowana. Po każdej sesji będzie ukazywało się na naszej stronie sprawozdanie z podjętych 

uchwał.  

 

 Przewodniczący obrad - na dniach w biurze rady będą przygotowane materiały, otrzymacie państwo 

prowizorium Budżetowe. 
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Do punktu VII  Zakończenie sesji. 

 

O godzinie 14
15

 przewodniczący obrad po wyczerpaniu porządku obrad - „Zamykam  II  sesję Rady 

Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju” 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 


